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Stamping Request - Share Transfer
(Application for stamping without presenting instrument)
Part 1: Transfer Type
1.1 Transaction Nature
1.2 Nature of Shares under Transfer
Part 2: Details of the Transfer
2.1 Document(s) for Stamping
Types of Document
No. of Duplicate Document (e.g. 0,1,2)
2.2 Particulars of the Transfer
(2) Place of Execution:
2.3 Consideration (Skip this part if the transfer is by way of other than sale or purchase)
(1) Total Consideration (Note 1):
(2) Whether Agreement for Sale and Purchase was executed for the transfer:
2.4 Particulars of the Subject Company
(1) Identity Details (Complete (a) for listed company, (b) or (c) for unlisted company):
(a) Stock Code:
(b) Business Registration (BR) No.:
(c) Other Business Number:
(2) Name of the Subject Company (you may fill in either one or both names):
(a) Chinese Name:
(b) English Name:
Part 3: Details of the Subject Company
Please complete (3.1) for listed company or (3.2) for unlisted company:
3.1 For Subject Company that is a listed company
(1) Number of Shares under Transfer:
(2) The transfer of shares is for appointment of nominee or change of nominee which does not
involve a change in beneficial ownership:	
3.2 For Subject Company that is an unlisted company
(1) As at the date of execution, the Subject Company:
(a) has commenced business:
(b) owns landed properties, or right to acquire landed properties (including land lots) (Skip
this item if answer to above (a) is “No”) (Note 2):
(c) owns subsidiary (Skip this item if answer to above (a) is “No”) (Notes 2 and 3):
(d) Whether value of share is calculated with reference to consolidated accounts (Skip this
item if answer to above (a) or (c) is “No”):
(2) For Subject Company that has not yet commenced business (Skip this item if the Subject Company has
commenced business):
(a) Subscription Price (per Share):
(b) Number of Shares under Transfer:
(c) Subscription Price (Shares under Transfer):
(3) Details of landed properties, or right to acquire landed properties (including land lots) held by the Subject
Company (Skip this item if not applicable):
(a) Number of Properties:
(b) Location of Property:
(c) Interest Held:
[a]
(d) Market value of the immovable property on the date of execution (Note 4):
[b]
(4) Net Asset Value of effective holding of shares in all subsidiaries on the date 
of execution (Skip this item if the Subject Company does not own any 
subsidiary or has prepared consolidated accounts in which figures are to be
stated in (5) below) (Note 5): 
[c]
(5) For Subject Company that has commenced business (Skip this item if the Company has not yet commenced 
business)
Date of the Latest Audited/Management
(i)
Company level's
Accounts
HK$
(ii)
Consolidated
Accounts
HK$
Accounts (DD/MM/YYYY) (Note 6):
If value of share is based on company level's accounts, please complete column (i).  If value of share is based on consolidated accounts, please complete column (ii).
Immovable Properties:
Investment in Subsidiaries:
Other Assets:
Total Liabilities (Note 7):
Net Asset Value (NAV) per accounts:
Market value of immovable properties owned by  
the Subject Company and/or subsidiaries: 
Adjusted NAV: 
Number of Issued Shares:
Number of Shares under Transfer:
Adjusted NAV (per Share):
Adjusted NAV (Shares under Transfer):
Remarks: 
For company level’s accounts:[j] = h – d + sum of a*b – e + c  if c > e. Otherwise, [j]= h – d + sum of a*b
For consolidated accounts:[j] = h – d + i
[d]
[e]
[f]
[g]
[h]=d + e + f – g
[i]
[k]
[l]
[m] = j/k
[n] = l*m
[j]See Remarks.
HK$
4.1 Details of the Transferor(s)
Part 4: Details of the Transferor(s) and Transferee(s)
(2)
Name (Chi):
Name (Eng):
Identity Details:
HKIC No.:
Passport No. (if no HKIC):
BR No.:
Other Company  No. (if no BR):
Correspondence
(3)
(4)
Address:
(
)
4.2 Details of the Transferee(s)
(2)
Name (Chi):
Name (Eng):
Identity Details:
HKIC No.:
Passport No. (if no HKIC):
BR No.:
Other Company  No. (if no BR):
Correspondence
(3)
(4)
Address:
(
)
Part 5: Stamp Duty Liability
For Instrument of Transfer:
For Bought and Sold Notes:
Part 6: Declaration
I hereby declare that to the best of my knowledge, information and belief, the information contained in this form is
true, correct and complete.
Accompanying this form, 
have attached a certified true copy of the latest consolidated *audited/management*
accounts of the Subject Company.
Signature:
Capacity:
 )
——————
Legal Representative / Other Details
Organization Chop
* Delete if appropriate
Notes
1.
For value of share(s) or consideration in foreign currency, please convert the amounts to their equivalents in Hong Kong  dollars.
If the Subject Company owns landed properties, or right to acquire landed properties (include land lots), or subsidiary,  please submit, together with this form, a certified true copy of the latest audited/management accounts or consolidated  audited/consolidated management accounts of the Subject Company.
A subsidiary means an entity that is controlled by the Subject Company (please refer to relevant accounting standards for  details).
2.
3.
To the extent of the undervalue of the property, the instrument would be subject to additional stamp duty and penalty (if  applicable).
4.
If the subsidiary owns landed properties, the Net Asset Value (NAV) should reflect the market value of the properties. To the extent of the undervalue of NAV, the instrument would be subject to additional stamp duty and penalty (if  applicable).
5.
6.
7.
8.
(a)   The audited/management accounts must be made up to a date within 6 months prior to the date of share transfer.
(b)   During the period from the date of account to the date of execution, if there was allotment of shares or disposal of
        properties and/or subsidiaries, please approach the Stamp Office for stamping.
For total liabilities with credit balance, please state it as a positive figure.
If the transfer involves derivatives or share swap, indebtedness incurred taken as whole or part of the consideration, or the consideration is subject to adjustment, please present the documents to the Stamp Office for assessment.
If space is insufficient, please provide other details on a separate sheet.
Please pay by crossed cheque payable to “The Government of the Hong Kong Special Administrative Region” or  “The Government of the HKSAR”.
9.
10.
税務局
印花税署
香港九龍啟德協調道5號税務中心1樓
電話號碼: 2594 3201       網        址: www.ird.gov.hk
傳真號碼: 2519 6740       電子郵件: taxsdo@ird.gov.hk
印花税署專用
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加蓋印花申請 — 股票轉讓
（無須出示文書的加蓋印花申請）
第一部：轉讓類型
1.1 交易性質
1.2 被轉讓的股票的類型
第二部：轉讓詳情
2.1 加蓋印花的文書
文書類型
加蓋印花的複本的數目（例如：0、1、2）
2.2 轉讓詳情
(2) 簽署地點：
2.3 代價（如轉讓並非以售賣或購買方式進行，無須填寫此部分）
(1) 總代價（註 1）：
(2) 有否為轉讓事宜簽訂買賣協議： 
2.4 被轉讓的股票所屬公司（下稱「該公司」）的資料
(1) 該公司識別資料（如屬上市公司，請填寫(a)項；如屬非上市公司，請填寫(b)或(c)項）：
(a) 股票代號：
(b) 商業登記號碼：
(c) 其他商業號碼：
(2) 該公司的名稱（可選擇只輸入一個名稱，或一併輸入中、英文名稱）：
(a) 中文名稱：
(b) 英文名稱：
第三部：該公司的詳情
如屬上市公司，請填寫第(3.1)項；如屬非上市公司，請填寫第(3.2)項：
3.1 該公司是上市公司
(1) 轉讓的股數：
(2) 上述股票轉讓只涉及委任受託人或轉換持股的受託人，不涉及實益擁有權的轉
讓：
3.2 該公司並非上市公司
(1) 於簽署轉讓文書當日，該公司：
(a) 已開始營業：
(b) 擁有物業或物業認購權（包括中籤投得的物業）（如上文(a)項的答案為「否」，無須回
答本項）（註 2）：
(c) 擁有附屬公司（如上文(a)項的答案為「否」，無須回答本項）（註 2 及 3）：
(d) 該公司的股票價值是否根據該公司的綜合帳目計算（如上文(a)或(c)項的答案為「否」，
無須回答本項）：
(2) 如該公司尚未開業（如公司已開業，無須回答本項）：
(a) 認購價（按每股計算）：
(b) 轉讓的股數：
(c) 認購價（按轉讓股數計算）：
(3) 該公司持有的物業或物業認購權（包括中籤投得的物業）的詳情（如不適用，無須回答本項）：
(a) 物業數目：
(b) 物業地址：
(c) 持有權益：
[a]
(d) 有關物業於轉讓文書簽署當日的市值（註 4）：
[b]
(4) 於轉讓文書簽署當日，該公司實際持有的附屬公司的資產淨值（如該公司並
無擁有任何附屬公司，或已就下文第(5)項填報的數字擬備綜合帳目，無須回答本項）（註 5）：
[c]
(5) 如該公司已經開業（如公司尚未開業，無須回答本項）：
如股票價值是以公司本身的帳目為依據，請填寫欄目(i)。如股票價值是以綜合帳目為依據，請填寫欄目(ii)。
最新的經審計／管理帳目的結算日期
(i)
公司本身的
帳目
港元
(ii)
港元
綜合帳目
（日／月／年）（註 6）：
物業：
於附屬公司的投資：
其他資產：
總負債（註 7）：
帳目所示的資產淨值：
公司及／或其附屬公司持有的物業的市值：
經調整的資產淨值：
已發行的股數：
轉讓的股數：
經調整的資產淨值（按每股計算）：
經調整的資產淨值（按轉讓股數計算）：
備註：
就該公司本身的帳目而言：
如 c > e，則 [j] = h – d + [(a × b)的總和 – e + c]。否則，[j] = h – d + ( a × b 的總和)
[d]
[e]
[f]
[g]
[h]=d + e + f – g
[i]
[k]
[l]
[m] = j/k
[n] = l*m
[j]   見備註
港元
就綜合帳目而言：[j] = h – d + i
4.1 轉讓人的資料
第四部：轉讓人和承讓人的資料
(2)
中文名稱：
英文名稱：
證件資料：
香港身份證號碼：
護照號碼(如沒有
商業登記號碼：
其他公司號碼(如  沒有商業登記號 碼)：
通訊地址：
(3)
(4)
香港身份證)：
(
)
4.2 承讓人的資料
(2)
中文名稱：
英文名稱：
證件資料：
香港身份證號碼：
護照號碼（如沒有
商業登記號碼：
其他公司號碼（如
沒有商業登記號
碼）：
通訊地址：
(3)
(4)
香港身份證）：
(
)
第五部：應繳印花税
轉讓文書：
購買及售賣單據：
第六部：聲明
本人謹此聲明，就本人所知，本申請表內所載的資料，全屬正確，而且是資料的全部。
本人已在本申請表內夾附該公司最新的綜合*經審計／管理*帳目的核證副本。
簽署：
身分：
 )
——
法律代表／其他的資料
機構蓋章
*   請刪除不適用者
附註
1.
如股票價值或代價是以外幣計值，請將其轉換為與港元等值的金額。
如該公司擁有物業或物業認購權（包括中籤投得的物業）或附屬公司，請將該公司的最新經審計／管理帳目或綜合經審計／綜合管理帳目的核證副本，連同本申請表一併提交。
附屬公司是指由該公司控制的實體（詳情請參閱相關的會計準則）。
2.
3.
如所申報的物業價值過低，有關文書將來可能會被徵收附加印花税及罰款（如適用）。
4.
如附屬公司持有物業，該資產淨值須反映有關物業的市值。如所申報的資產淨值過低，有關文書將來可能會被徵收附加印花税及罰款（如適用）。
5.
6.
7.
8.
(a)   所提供的經審計帳目／管理帳目的結算日期必須在股票轉讓日期前的6個月內。 (b)   由帳目日期至文書簽署日期的期間，若公司分配股份或出售物業及／或附屬公司，請前往印花税署辦理此申請。
如總負債為貸方餘額，請以正數表示。
如轉讓涉及以下情況：衍生工具、股份互換、以招致的欠債作為全部或部分代價，或代價屬可予調整，則須將該等文書呈交印花税署，以評定印花税。
如空格不敷應用，請另頁詳列其他資料。
請以劃線支票付款，支票抬頭請寫「香港特別行政區政府」。
9.
10.
Personal Information Collection Statement
1.
2.
3.
4.
5.
The Department will use the information provided by you for the purposes of the Ordinances administered by it and may disclose/ transfer any or all of such information to other government or statutory bodies and any other third parties provided that the disclosure/transfer is authorised or permitted by law.
You have the right to request access to and correction of your personal data held by the Department. Such request should be addressed to the Superintendent of Stamp Office at 1/F, Inland Revenue Centre, 5 Concorde Road, Kai Tak, Kowloon, Hong Kong.
If a stamp certificate is issued in respect of the Instrument concerned, some of the information provided by you will be shown therein.  Any person holding a stamp certificate may check its authenticity via IRD “e-Stamping System”.
If you are the agent / representative of the relevant parties, please inform them of this Personal Information Collection Statement and also take note of your obligations under the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap.486).
It is obligatory for you to supply the personal data as required by the form.  If you fail to supply the required information, your application will not be accepted for processing.
You may return this form and the payment cheque to the Stamp Office by post
(P.O. Box 28827, Concorde Road Post Office, Kowloon, Hong Kong).
如需本表格的中文版，可在税務局網頁www.ird.gov.hk下載
或致電2594 3201與本署聯絡。
收集個人資料聲明
1.
2.
3.
4.
5.
本局會把你提供的資料，用於施行本局專責執行的法例。本局可能在法律授權或准許下，向其他政府部門或法定機構，及其他第三方披露／轉移該等資料的任何或全部內容。
你有權要求查閱及改正你的個人資料，有關要求應向印花税署總監提出，地址：香港九龍啟德協調道5號税務中心1樓。
如本局就此文書發出印花證明書，該證明書會載有你所提供的部分資料。凡持有印花證明書的人士，可經税務局的「電子印花系統」，核對該證明書的真確性。
如你是有關人士的代理／代表，請通知他們此收集個人資料聲明及注意你在《個人資料（私隱）條例》(第486章)中應負的責任。
你必須提供本表格所要求的個人資料。若你不提供所需資料，你的申請將不獲受理。
你可將本表格和付款支票寄回印花税署（香港九龍協調道郵政局郵箱28827號）。
The English version of this form can be downloaded from our web site www.ird.gov.hk ,
or you may contact this Office by phone at 2594 3201.
6.2.0.20160331.1.924316.921890
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